
Geachte mevrouw/heer, 

Gaarne willen wij via deze email reageren op de voorgenomen afsluiting van de 
Kluizenaarsweg als onderdeel van scenario C van het Masterplan Veluwezoom.

Ruim 50 jaar gebruiken wij dagelijks het Rozendaalse Veld als wandelplek met de 
honden die we in al die jaren hebben gehad.
Een fantastisch terrein en geweldig voor de hond. Een heerlijke uitlaatplek waar hij of 
zij los mag lopen. Dergelijke plekken zijn zeer zeldzaam in Nederland.
Het heeft ons dan ook erg veel verdriet gedaan om te lezen wat de plannen zijn van 
het Masterplan Veluwezoom. Wij spreken in dit geval alleen 
van de afsluiting van de Kluizenaarsweg. 
Doordat wij dagelijks onze wandeling maken op het Rozendaalse Veld hebben we 
veel mensen leren kennen. Velen zijn moeilijker ter been geworden,
maar hun rondje met de hond doen ze daar graag. Deze mensen (en horen daar 
inmiddels ook bij) kunnen niet eerst 2 km met een aangelijnde hond naar
het Rozendaalse Veld lopen en daarna weer terug. Wij zien sommigen met krukken 
en die kunnen het rondje nog doen. Geweldig en dat zou jammer zijn dit af te nemen.

Voor wat betreft het autoverkeer naar het hondenlosloopgebied van het Rozendaalse 
Veld. De auto's, en dat zijn op doordeweekse dagen niet zo veel, rijden alleen de 
Kluizenaarsweg op en neer en parkeren op de desbetreffende parkeerplaatsen. Het 
is geen doorgaand verkeer dus er lijkt ons niet veel overlast.

Wij weten eigenlijk niet wat we moeten schrijven, want wij zijn erg teneergeslagen 
van uw voornemen. 
Hopen dat u uw voornemen nogmaals zou willen overwegen en de Kluizenaarsweg 
naar het hondenlosloopgebied van het Rozendaalse Veld voor
auto's toegankelijk te houden.

Met vriendelijke groet,

Froukje 
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